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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen: antwoord raadsvragen CDA 
horeca terras 

Kernboodschap 
Ondernemers worden hard geraakt door de effecten van het coronavirus. Het college 
zoekt naar mogelijkheden om ondernemers te ondersteunen waar mogelijk. Zo ook door
mee te werken aan verzoeken voor tijdelijke terrasuitbreiding, onder andere op de Markt 
in Wijchen. Het hangt af van de feitelijke situatie of terrasuitbreiding mogelijk is. Het 
college gaat informeel toestemming geven, zodat snel gehandeld kan worden. Voor de 
tijdelijke terrasuitbreidingen hoeven ondernemers geen extra precario te betalen. 

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit 

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen.

1. Is het college bereid om aan deze mogelijkheid van terrasuitbreiding (om op een 
verantwoorde wijze aan de RIVM-regels te voldoen) haar medewerking (tijdelijk) 
te verlenen?

2. Is het college bereid om (tijdelijk) de Markt in Wijchen tot één groot terras te 
vergunnen?
Het college is in beginsel bereid medewerking te verlenen aan het tijdelijk 
uitbreiden van terrassen in de openbare ruimte. Tegelijkertijd houdt het college 
rekening met andere belangen; voldoende ruimte voor voetgangers en fietsers, 
bereikbaarheid van alle panden voor hulpdiensten, voor laden en lossen, en voor 
bewoners en ondernemers, het voorkomen van onevenredige overlast voor 
omwonenden en andere ondernemers. Het hangt af van de feitelijke situatie of 
een terras vergroot kan worden. Het college beoordeelt dit per geval.

Een deel van de horeca-ondernemers aan de Markt in Wijchen heeft een verzoek 
gedaan voor een gezamenlijk terras. Het college is bereid mee te werken aan één 
groot terras, onder voorwaarden. We zijn met de betreffende horeca-ondernemers 
in overleg hierover. Een van de voorwaarden is dat alle horeca-ondernemers aan 
de Markt mee werken, en dat een nieuwe verdeling wordt gemaakt indien er een 
horeca-ondernemer bij komt.

Het college verleent informeel medewerking, met een goedgekeurde tekening en 
voorwaarden, en niet op basis van vergunningen. Hierdoor kan snel gehandeld 
worden, ook bij eventuele wijzigingen. Ondernemers hoeven geen formele 
aanvraag te doen en betalen dus ook geen leges. Voor verzoeken van iedere 
horeca-ondernemer hanteren we dezelfde werkwijze.
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De toestemming voor het terras op de Markt zal gelden tot en met oktober 2020. 
Vervolgens vindt er een evaluatie plaats. 

3. Wil het college de terrasuitbreidingen faciliteren zonder het heffen van extra 
precariobelasting over de extra ruimte?
Uw raad heeft de Verordening precariobelasting 2020 vastgesteld. De 
heffingsambtenaar is verplicht precario te heffen volgens deze Verordening. Voor 
terrassen geldt een jaartarief. De Verordening biedt de mogelijkheid om voor de 
maanden dat het terras vanwege de coronamaatregelen niet mag worden 
uitgezet, geen precario in rekening te brengen. 
Precario wordt geheven op basis van de oppervlakte die in de terrasvergunning 
staat. Voor deze tijdelijke terrasuitbreidingen hoeven ondernemers dus niet extra 
te betalen.

4. Op welke termijn zou dit gerealiseerd kunnen worden?
Het college is in overleg met de betreffende horeca-ondernemers. Het college 
spant zich in om iedereen voor 1 juni duidelijkheid te geven, zodat de terrassen 
vanaf die datum in gebruik kunnen worden genomen. 

5. Hebben verzoeken van horecaondernemers tot terrasuitbreidingen het college al 
bereikt, en zo ja wat is uw standpunt en wat zijn uw overwegingen in deze?
Jazeker, uit de vraagstelling blijkt dat dit al bekend is bij u. Zie antwoord op 
vragen 1 t/m 4.


